



Agape-Charis Learning Centre

基督教主愛學校

www.agapelearning.com

Year 2022 – 2023

Registration Information

註冊須知

Our Centre will open both in-person and online classes in Summer and Fall.

Summer camp will be held in Unionville P. S. and in Markham Busy Buddies Indoor Playground.

In-person school year program will be held in our Richmond Hill and Markham campuses. (School location to be confirmed later).

Please read the details of the fall program in the second page of this flyer. The details of the summer program will be found in the summer flyer.

Notes to In-person class students:

- (1) In-person class students are required to provide us a Gmail address for exclusive use in our school to receive our messages.
- (2) In case of school closures for any reason, we will continue our classes online on those days.
- (3) Students will join the Google Classroom set up for their classes. Sometimes, teachers may post announcements in the Google Classroom.
- (4) Math Level 3 to 9 teachers will post the homework answers on the Google Classroom on Fridays. Students can do the correction before they submit their homework on Saturdays. If they have difficulty doing the correction, they can ask their teachers during the lesson.

Online Learning 網課學習:

Students learn their lessons through Google Meet at home. This kind of learning is interactive like a physical classroom. Students can respond instantly to the questions the teacher raises and ask the teacher questions. Students can hand in their assignment in Google classrooms. There will be three tests during the school year for evaluation.

學生可在家中使用 Google Meet 在網絡中學習。這學習的優點是老師和學生是雙向交流，學生也可在 Google Classroom 提交功課。全年有三次測驗評估學生的學習的成果。

本校在暑期和九月份將開辦全年實體上課學習和家中網課學習。

七月暑期日營將在 Unionville PS 和 Markham Busy Buddies Indoor Playground 開辦。

週六全年課程將在列治文山市和萬錦市的公校開辦。(地點將稍後公佈)

九月全年課程詳情請看本章程後頁；暑期課程請看暑期招生章程。

九月份實體學習注意事項:

- (1) 註冊實體學習的學生，要提交供本校專用的 gmail 電郵地址作聯絡之用。
- (2) 當教育局因特殊事故關校，在關校時期，本校將安排網課學習，使學生的學習不會受延誤。
- (3) 學生須用註冊於本校的 gmail 帳戶進入本校為該學生設立的 Google Classroom。老師有時會把班務上載於 Google 教室。
- (4) Level 3 至 9 的數學老師會在週五在 Google 教室貼上家課答案，使學生可以改正後提交功課和及早發現問題，週六上課時向老師發問。

Student's Gmail account is required to join our Google Classroom.

Please sign up a Google Account for the student in the following format:

firstname{number 2-9}lastname@gmail.com

Example: john2chen@gmail.com

家長要為學生依以上的格式登記 Google 帳戶，用此帳戶進入本校的 Google 教室。



Agape-Charis Learning Centre

基督教主愛學校

www.agapelearning.com

40 Vogell Road, Unit 29, Richmond Hill, ON L4B 3N6

905-237-6284

mailbox@agapelearningcentre.com

Office hour: Tuesday to Friday, 1:30 pm to 5:30 pm

In-person Classes at office in Richmond Hill on Thursdays (週四)

Course	Grade	Time (Thursday 週四)
Chinese 中文(粵語)	J2 and Grade 1	4:00 pm - 5:30 pm
	Grade 3 and Grade 4	5:30 pm - 7:00 pm
	Grade 6	7:00 pm - 8:30 pm

Our Chinese class student can join our Thursday Homework Club. The annual fee is \$150 for each session (one and half hour). Students will be supervised to complete homework from day school and engage in various group activities.

Annual tuition fee from September 2022 to June 2023
(Material Fee of \$60 is included)

全年學費 2022 年 9 月至 2023 年 6 月(包括材料費\$60)

Chinese 中文	Kindergarten to Grade 8	1 ½ hr	\$420
Math 數學	Level 1 to 8 JK to Grade 8	1 ¼ hr	\$470
	Level 9 Grade 7 to 9	1 ¼ hr	\$510
	Level 10 to 11 Grade 8 to 10	1 ¼ hr	\$540
	Level 12 Grade 10 to 11	1 ¼ hr	\$570
	Grade 11 Functions*	2 ¾ hrs	\$610
	Grade 12 Adv Functions*	2 ¾ hrs	\$660
English 英文	Grade 12 Calculus & Vectors*	2 ¾ hrs	\$680
	Language Skills 語文班 Grade 1 to 5	1 ¼ hr	\$490
	Language Skills 語文班 Grade 5 to 8 (AL)	1 ¼ hr	\$510
	Public Speaking 演講班 Grade 5 to 8	1 ¼ hr	\$510
	Writing Skills 寫作班 Grade 7 to 8	1 ¼ hr	\$530
French 法文	Essay Writing 寫作班 Grade 9 to 11	1 ¼ hr	\$560
	Beginners 初級班 Grade 3 to 4	1 ¼ hr	\$510
	Elementary 中級班 Grade 5 to 6	1 ¼ hr	\$510

*Ontario Curriculum Half Year Course

An allocation test will be given to students for enrolling Chinese, Math or English programs on request.

Tuition fee is non-transferrable. It can be refunded before July 31, 2022 but a registration fee of \$40 per course will be deducted. Tuition fee is non-refundable after July 31, 2022 regardless of registration date.

In-person Classes on Saturdays

Public School in Richmond Hill (9:15 am to 1:00 pm)

Course	Grade	Time (Saturday)	Class
Math 數學	Level 1 to 9 (Junior Kindergarten to Grade 9)	9:15 am - 10:30 am	A
	Level 3 to 10 (Grade 1 to 10)	10:30 am - 11:45 am	B
	Level 3 to 10 (Grade 1 to 10)	11:45 am - 1:00 pm	C
English 英文	Language Skills Elementary Level (Grade 1 to 3)	10:30 am - 11:45 am	B
		11:45 am - 1:00 pm	C
	Intermediate Level 1 (Grade 3 to 4)	10:30 am - 11:45 am	B
		11:45 am - 1:00 pm	C
	Intermediate Level 2 (Grade 4 to 5)	9:15 am - 10:30 am	A
		10:30 am - 11:45 am	B
French 法文	Advanced Level (Grade 5 to 8)	11:45 am - 1:00 pm	C
	Public Speaking (Grade 5 to 8)	9:15 am - 10:30 am	A
	Writing Skills (Grade 7 to 8)	10:30 am - 11:45 am	B
	Essay Writing (Grade 9 to 11)	11:45 am - 1:00 pm	C
	Beginners (Grade 3 to 4)	9:15 am - 10:30 am	A
Elementary (Grade 5 to 6)	10:30 am - 11:45 am	B	

Public School in Markham (1:30 pm to 4:00 pm)

Math 數學	Level 2 to 10 (Senior Kindergarten to Grade 10)	1:30 pm - 2:45 pm	D
	Level 3 to 10 (Grade 1 to 10)	2:45 pm - 4:00 pm	E
English 英文	Language Skills Elementary Level (Grade 1 to 3)	2:45 pm - 4:00 pm	E
	Intermediate Level (Grade 3 to 5)	1:30 pm - 2:45 pm	D
		2:45 pm - 4:00 pm	E
	Advanced Level 1 (Grade 5 to 7)	2:45 pm - 4:00 pm	E
	Advanced Level 2 (Grade 6 to 8)	1:30 pm - 2:45 pm	D
Writing Skills (Grade 7 to 8)	1:30 pm - 2:45 pm	D	
	Essay Writing (Grade 9 to 11)	2:45 pm - 4:00 pm	E

Online Classes on Saturdays

Math 數學	Level 11 (Grade 9 to 10)	9:15 am - 10:30 am	A
		10:40 am - 11:55 am	B
Level 12 (Grade 10 to 11)	2:45 pm - 4:00 pm	E	
	Ontario Grade 11 Functions (1st semester)	9:30 am - 12:00 pm	A
	Ontario Grade 12 Adv. Functions (1st semester)	9:30 am - 12:00 pm	A
	Ontario Grade 12 Adv. Functions (2nd semester)	9:30 am - 12:00 pm	A
	Ontario Grade 12 Calculus (2nd semester)	9:30 am - 12:00 pm	A

Online Classes on Thursdays (7:30 pm to 8:45 pm)

Course	Grade	Time (Thursday)	Class
Math 數學	Level 5 to 10 (Grade 3 to 10)	7:30 pm - 8:45 pm	V